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To the next level 

De branchevereniging bestaat nu bijna tien 

jaar en ontwikkelde zich in die tijd van een 

klein anti-establishmentclubje aannemers 

tot een gerespecteerde brancheorganisatie. 

Interim-voorzitter Pleun Lok nam vorig jaar 

de taak op zich om de vereniging naar een 

hoger niveau te tillen.
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BSNC wil verder professionaliseren, maar wie zal dat betalen?

Jouw functie is interim-voorzitter, waarom niet 

gewoon voorzitter? 

Pleun Lok: “Ik heb in principe een opdracht voor 

een jaar, maar als het nodig is, hoop ik er een 

tweede jaar aan vast te plakken. De uitdaging 

is namelijk groot: het doorontwikkelen van de 

branchevereniging. Daarom vind ik het woord 

‘interim’ belangrijk. Het zou, in principe, zo 

kunnen zijn dat ik de laatste voorzitter ben en dat 

de BSNC voor een totaal andere organisatievorm 

gaat kiezen.” 

 

Klinkt leuk: ‘een professionele organisatie’, maar 

is dat niet te hoog gegrepen voor een relatief 

kleine brancheorganisatie van voornamelijk 

cultuurtechnische aannemers?  

Pleun Lok: “Goede vraag. Op dit moment 

zijn er nog veel te weinig aannemers lid van 

de branchevereniging. Ook bedrijven waarbij 

iedereen ervan uitgaat dat ze lid zijn, zijn in 

werkelijkheid helemaal geen lid. En daarnaast 

moeten veel gemeenten lid worden. We gaan 

veel tijd en energie steken in de werving van 

nieuwe leden, waarbij de huidige leden onze 

belangrijkste ambassadeurs zijn.” 

 

Waarom willen jullie specifiek gemeenten 

uitnodigen lid te worden? Is de trend niet 

juist dat daar de kennis op het gebied van 

cultuurtechniek verdwijnt en daarmee het animo 

om lid te worden van de BSNC? 

Pleun Lok: “Het klopt dat bij gemeenten 

kennis verdwijnt, maar dit is juist de reden 

dat deze gemeenten lid van de club moeten 

worden. De vakmensen die bij de grotere en 

middelgrote gemeenten werken kunnen via 

netwerkbijeenkomsten hun kennis op peil 

houden.” 

 

Waarom professionaliseren? Bestaat dan het 

gevaar niet dat de zelfwerkzaamheid van leden 

onder druk komt te staan? Dit is altijd de 

succesfactor van de BSNC geweest. 

Pleun Lok: “Klopt. De leden gaven in 

meerderheid ook aan dat zelfwerkzaamheid van 

de leden in stand moet blijven. Daar zit echter 

wel een grens aan.” 

 

Professionalisering: dat betekent dus een 

directeur en een verenigingsbureau? 

Pleun Lok: “Er zijn tal van varianten mogelijk. 

Tijdens de komende ledenvergadering in oktober 

leggen wij aan de leden een plan voor om de 

vereniging verder te professionaliseren. We hopen 

natuurlijk dat dit voorstel wordt aangenomen. 

Daarna hebben we nog een jaar om de plannen 

verder uit te werken. In de voorbereidingen daar 

naartoe zijn we bijvoorbeeld nu al bezig om 

kandidaten te zoeken voor een selectiecommissie 

die een directeur moet gaan selecteren.”   

 

Ik vraag mij altijd af waarom de 

branchevereniging bij aanvang niet samen is gaan 

werken met een andere branche zoals de VHG? 

Pleun Lok: “Ik denk eigenlijk dat daar op dat 

moment nooit over is nagedacht. Wij praten nu 

in ieder geval met meerdere organisaties omdat 

we, waar dat mogelijk is, zo veel mogelijk willen 

samenwerken. Niet alleen met de VHG, maar ook 

met de VNG, MKB, vereniging Stadswerk Cumula 

en VNO*NCW.

Er zijn nog veel 

te weinig aannemers lid 

van de branchevereniging


